

**မူဝါဒပေါ်လစီ JIH - ကျောင်းသား စစ်ဆေးပေးခြင်းမှုများ၊ ရှာဖွေမှုများနှင့် ဖမ်းဆီးမှုများ**

Denver အများပြည်သူပိုင်ကျောင်းများမှပညာသင်ယူလေ့လာခြင်းနှင့်၊ ဝန်ထမ်းများ၊ ကျောင်းသားများ၏အန္တရာယ်ကင်းလုံခြုံရေးနှင့်လူမှု ဖူလုံရေးတို့အားစောင့်ရှောက်ကာကွယ်ခြင်းများသို့ဖြစ်ပေါ်သက်ရောက်လာနိုင်ခြေရှိသည့်ကျောင်းတွင်းအခြေအနေများအားထိန်းသိမ်းရန် ကြိုးပမ်းလျက်ရှိသည်။ ဤပုဂ္ဂိုလ်ထူးတို့အားရယူအောင်မြင်နိုင်ရန်အတွက်ကျောင်းဝန်ထမ်းရေးရာမှလူပုဂ္ဂိုလ်များ၊ နှင့်/ သို့မဟုတ် ကျောင်းသားများ၏ပုဂ္ဂိုလ်ရေးရာ ပိုင်ဆိုင်မှုပစ္စည်းများအားရှာဖွေရန်၊ နှင့်ကျောင်းသားများ၊ ဝန်ထမ်းများ၏ အန္တရာယ်ကင်းလုံခြုံရေးနှင့် လူမှုဖူလုံရေးဆိုင်ရာအားထိခိုက်စေနိုင်သည့်မဟုတ် အန္တရာယ်ဖြစ်စေနိုင်သည်ဟုယူဆရသောပိုင်ဆိုင်မှုပစ္စည်းမှန်သမျှအားဖမ်းယူသိမ်းဆည်းရန် လိုအပ်ကောင်းလိုအပ်ပေလိမ့်မည်။ ဆေးဝါးသို့မဟုတ်အခြားသော တရားမဝင်ပစ္စည်းများတို့ဖြင့်ဆက်နွယ်သည့် စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုများနှင့် ရှာဖွေမှုများအား တိုးတက်ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်နေချိန်တွင်ကျောင်းပိုင်ဆိုင်မှုနှင့် ကျောင်းဥပစာအတွင်းရှာဖွေစုံစမ်းမှုများနှင့်ပတ်သက်ပြီး ကျောင်း၏စီမံအုပ်ချုပ်မှုဌာနမှဒေသခံဥပဒေအားအကောင်အထည်ဖော်သက်ဝင်စေရန် တွန်းအားပေးလျက်ရှိသောအေဂျင်စီများဖြင့်ပြည့် ဝစွာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်သည်။

**ကျောင်း ဝန်ထမ်းရေးရာမှ ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်သည့် ရှာဖွေမှုများ-**

ကျောင်းသားတစ်ဦးသည်ကျောင်း၏မူဝါဒပေါ်လစီ သို့မဟုတ် ဥပဒေအားချိုးဖောက်ခဲ့ကြောင်းရှာဖွေမှုတစ်ခုမှ သက်သေ အထောက်အ ထားပြသနိုင်လိမ့်မည်ဟုကျိုးကြောင်းသင့်တော်မှုရှိသောသံသယဝင်နေသူကျောင်းအုပ် သို့မဟုတ် ကျောင်းအရာရှိသည် ရှာဖွေမှုတစ်ခု အားပြုလုပ်ကောင်း ပြုလုပ်ပေလိမ့်မည်။ ရှာဖွေမှုတစ်ခုပြုလုပ်ရန်ကျိုးကြောင်းခိုင်မာသော အခြေခံအကြောင်းအရာများ တည်ရှိလာချိန် တွင် ကျောင်းဝန်ထမ်းရေးရာမှကျောင်းသားတစ်ဦးနှင့်/ သို့မဟုတ် ကျောင်းသား၏ ပုဂ္ဂိုလ်ရေးရာပိုင်ဆိုင်မှုပစ္စည်းများအား ကျောင်းဥပစာ အတွင်း သို့မဟုတ် ကျောင်းလှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုအတွင်း ရှာဖွေကောင်း ရှာဖွေလိမ့်မည်ဖြစ်ပြီး ဤမူဝါဒပေါ်လစီမှ သတ်မှတ်ထားသည့် အတိုင်း ဥပဒေခံ၊ ခွင့်ပြုချက်မရှိ သို့မဟုတ် တရားမဝင်တင်သွင်းသည့် ပစ္စည်းကိရိယာမှန်သမျှအားဖမ်းယူသိမ်းဆည်းကောင်းသိမ်းဆည်း ပေမည်။

ကျောင်းဝန်ထမ်းအရာရှိတစ်ဦးမှဆောင်ရွက်သည့် ရှာဖွေစစ်ဆေးမှုမှန်သမျှသည်ကျောင်းသားဖြစ်သူ၏ကိုယ်ရေးကိုယ်တာစောင့်ထိန်းမှု အားလေးစားသမှုရှိရမည်ဖြစ်ပြီးကျောင်းသားဖြစ်သူ၏အသက်အရွယ်၊ လိင်အမျိုးအစားနှင့် သံသယရှိသည့်ဥပဒေချိုးဖောက်မှုဆိုင်ရာ သဘောသဘာဝစသည်တို့ကိုထည့်သွင်းစဉ်းစားပြီး လိုအပ်သည်ထက်ပို၍ စိတ်အနှောင့်ယှက်ဖြစ်စေသည်မျိုးမရှိရပေ။

**ကျောင်း ပိုင်ဆိုင်မှုပစ္စည်းများအား ရှာဖွေမှု-**

Denver အများပြည်သူပိုင်ကျောင်းများအားလုံးရှိကျောင်းသားများအသုံးပြုသော သော့ပိတ်စီရီများ၊ စားပွဲခုံများနှင့်အခြားသော ပစ္စည်းသို့ လှောင်မှုပြုနိုင်သည့်ဧရိယာများအားလုံးအားခရိုင်ဒေသမှ ပိုင်ဆိုင်ပြီးအားလုံးသည် သက်ဆိုင်ရာကျောင်းများ၏ကျောင်းအုပ်များ ထိန်းချုပ် မှုလက်အောက်တွင်ရှိပေသည်။ ထို့ပြင်ကျောင်းသားများသို့ထုတ်ပေးထားသည့် အားလုံးသောသော့ချိတ်များအားကျောင်းအုပ် သို့မဟုတ် ကျောင်းအုပ်မှ ရည်ရွယ်တာဝန်ပေးထားသူမှ ထုတ်ပေးထားခြင်းဖြစ်ပြီး သော့ချိတ် သို့မဟုတ် သော့ပိတ်စီရီများအား ပေါင်းစပ်ထားသည့် မာစတာစာရင်းများအားကျောင်းအုပ် သို့မဟုတ် ကျောင်းအုပ်မှ ရည်ရွယ်တာဝန်ပေးထားသူမှ ထိန်းသိမ်းထားပါသည်။ ကျောင်းသားများ အသုံးပြုရန် ရည်ရွယ်ပြီးထောက်ပံ့ပေးထားသော ကျောင်းပိုင်ဆိုင်မှုပစ္စည်းများအား ဤမူဝါဒပေါ်လစီအရ စုံစမ်းစစ်ဆေးမှု သန့်ရှင်းဆောင် ရွက်မှု၊ ထိန်းသိမ်းမှုဆိုင်ရာ ဝင်ရောက်ရယူမှုနှင့် ရှာဖွေမှုပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကျောင်းသားများအနေဖြင့် ၎င်းတို့၏ သော့ပိတ်စီရီများနှင့်/ သို့မဟုတ် အခြားသော သို့လှောင်သိမ်းဆည်းမှုဧရိယာများ၏ လုံခြုံအန္တရာယ် ကင်းရေးအတွက်စီမံအုပ်ချုပ်မှုဌာနမှထောက်ခံထားသည့်အပြုအမူအတိုင်း တာဝန်အပြည့်အဝရှိသည်ဟုမှတ်ယူရပေမည်။ ကျောင်းမှ ကျောင်းသားများအတွက် တာဝန်ပေးခွဲဝေထားသောစားပွဲခုံများ၊ သော့ပိတ်စီရီများနှင့်အခြားသောသို့လှောင်သိမ်းဆည်းနိုင်သည့်ဧရိယာ များအတွင်း ရှိနေသည့် မည်သည့်ပစ္စည်းမဆိုအတွက် ကျောင်းသားများ တာဝန်ယူရပေမည်။

ကျောင်းအုပ် သို့မဟုတ် တာဝန်ပေးအပ်ခြင်းခံရသူသည်ရှာဖွေမှုတစ်ခုပြုရန်အတွက်ကျိုးကြောင်းခိုင်မာသော အခြေခံ အကြောင်းအရင်း များရှိချိန်တွင် ကျောင်းစားပွဲခုံ၊ သော့ပိတ်စီရီ သို့မဟုတ် အခြားသော ကျောင်း၏သို့လှောင်မှုပြုနိုင်သည့် ဧရိယာများအား မည်သည့်အ ချိန်တွင် မဆို၊ ကျိုးကြောင်းသင့်တော်သောသံသယဝင်မှုရှိရှိ၊ မရှိရှိ၊ ၎င်း၏ပါဝင်ပစ္စည်းများအားရှာဖွေကောင်းရှာဖွေမှုပြုနိုင်ပေသည်။

ပါဝင်ပစ္စည်းများတွင် အိတ်များ၊ ပိုက်ဆံအိတ်များ၊ ကျောပိုးအိတ်များနှင့်အဝတ်စားများရှိအိတ်ကပ်များပါဝင်ပေသည်။ အကယ်၍ ကျိုးကြောင်းသင့်တော် သောသံသယဝင်မှုရှိလျှင်ကျောင်းအရာရှိများသည် ကျောင်းပိုင်ဆိုင်မှုပေါ်တွင် ပါကင်ထိုးရပ်နားထားသော ယာဉ်များအားလည်း ရှာဖွေ ကောင်းရှာဖွေမည်ဖြစ်သည်။ ကျိုးကြောင်းသင့်တော်သော ဖြစ်နိုင်ခြေရှိသည့် အချိန်တိုင်းတွင် ရှာဖွေမှု အားမျက်မြင်သက်သေပြုရန်အတွက် အခြားသောပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးအားလည်းရရှိနိုင်သင့်ပေသည်။

**ကျောင်းသား လူကိုယ်တိုင်အား ရှာဖွေမှုပြုသည်များ-**

အကယ်၍ကျောင်းသားတစ်ဦးသည်တရားမဝင်တင်သွင်းပစ္စည်းများ လက်ဝယ်ရှိနေသည်၊ သို့မဟုတ် ရှာဖွေမှုပြုခြင်းဖြင့်ဥပဒေ၊ ကျောင်း ခရိုင်ဒေသမူဝါဒပေါ်လစီများ သို့မဟုတ်ကျောင်း၏စည်းမျဉ်းများချိုးဖောက်သည့်သက်သေအထောက်အထားရရှိနိုင်လိမ့်မည်ဟုကျောင်း အရာရှိဖြစ်သူမှကျိုးကြောင်းသင့်တော်သောသံသယရှိခဲ့လျှင်ကျောင်းအုပ်သို့မဟုတ်တာဝန်ပေးအပ်ခြင်းခံရသူသည်ကျောင်းသား လူ ကိုယ်တိုင်အား ရှာဖွေကောင်း ရှာဖွေပေလိမ့်မည်။

လူကိုယ်တိုင်အားရှာဖွေမှုပြုခြင်းတွင် ကျောင်းသား၏ အိတ်ကပ်များ၊ ကျောင်းသား၏ ပိုင်ဆိုင်မှုပစ္စည်းများဖြစ်သည့် ပိုက်ဆံအိတ် သို့မ ဟုတ် လက်ဆွဲအိတ်ကဲ့သို့သောပစ္စည်းမှန်သမျှ နှင့်/ သို့မဟုတ် အဝတ်အစားပြင်ပအား "လက်ဖြင့် ပုတ်ဖိ ရှာဖွေခြင်း"များ သို့ ကန့်သတ် ထားပေသည်။ ချွတ်ယူရှာဖွေခြင်းများ၊ ဆိုလိုသည်မှာ ရုပ်အင်္ကျီ၊ ဘလောက်အင်္ကျီ၊ သို့မဟုတ် ဘောင်းဘီများအား ချွတ်ယူ ဖယ်ရှား ပစ်သည့် ရှာဖွေမှုများအား ခရိုင်ဒေသ ဝန်ထမ်းများမှမပြုလုပ်ရပေ။ ရှာဖွေမှုများအား အခြားသော ကျောင်းသားများရှိနေသည့်နေရာ၏ ပြင်ပတွင်ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်သင့်ပြီးဖြစ်နိုင်သမျှသီးသန့် ဖြစ်သင့်ပေသည်။ ရှာဖွေရန်ကြိုးပမ်းမှုအား ကျောင်းသားဖြစ်သူနှင့် လိင်တူညီ သောဝန်ထမ်းပုဂ္ဂိုလ်မှာ ဒုတိယ အရွယ်ရောက်လူကြီး မျက်မြင်သက်သေ ရှေ့ မှောက်တွင် ပြုလုပ်သင့်ပေသည်။

**ပစ္စည်းများ ဖမ်းယူသိမ်းဆည်းမှု-**

ကျောင်းအရာရှိဝန်ထမ်းများမှ ပြုလုပ်သည့်ရှာဖွေမှု အစီအစဉ်တစ်ခုအတွင်း ဥပဒေ သို့မဟုတ်ခရိုင်ဒေသမူဝါဒပေါ်လစီ သို့မဟုတ် ကျောင်း စည်းမျဉ်းများအား ချိုးဖောက်သည့်သက်သေအထောက်အထားအဖြစ်တွေ့ ရှိရသော၊ သို့မဟုတ် ၎င်း၏တည်ရှိမှုသည် အန္တရာယ် သို့မဟုတ် ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာထိခိုက်မှု ချက်ချင်းပင်ဖြစ်စေနိုင်သည်ဟုယူဆရသော ပစ္စည်းမှန်သမျှအား ဖမ်းယူသိမ်းဆည်းကောင်းသိမ်းဆည်းပေမည်။

**ကျောင်း အရာရှိဝန်ထမ်းများမှ စစ်ဆေးမေးမြန်းမှု-**

ကျောင်းသားများသည်မည်သည့်အချိန်တွင်မဆိုခရိုင်ဒေသမှမေးမြန်းစုံစမ်းခြင်းကိုခံရကောင်းခံရပေမည်။ ပြစ်မှုတစ်ခုကျူးလွန်ခဲ့သည်ဟု ယုံကြည်ရ၍ ဥပဒေစည်းမျဉ်းသတ်မှတ်ချက်အရ နှင်ထုတ်ခြင်းခံရသော ကျောင်းသားတစ်ဦးသည် သူ့သို့မဟုတ် သူမ၏မိဘသို့မဟုတ် အုပ်ထိန်းသူမျက်မှောက်ရောက်ရှိလာသည်အထိ၊ သို့မဟုတ် မိဘ၊ အုပ်ထိန်းသူသို့မဟုတ် ကျောင်းသားမှကျောင်းသို့ထောက်ပံ့ပေးထား သောဖုန်းနံပါတ်များအားလုံးကိုခေါ်ဆိုခြင်းဖြင့် မိဘသို့မဟုတ် အုပ်ထိန်းသူအားကျိုးကြောင်းသင့်တော်သော ဆက်သွယ်ရန်ကြိုးပမ်းမှုပြု လုပ်လာသည်အထိ ပြစ်မှုနှင့်ပတ်သက်ပြီးရေးသား ထွက်ဆိုချက်အားပေးရန်လိုအပ်လိမ့်မည်မဟုတ်ပေ။

**အဓိပ္ပာယ်ဖွင့်ဆိုချက်များ-**

"ကျိုးကြောင်း သင့်တော်သောသံသယဝင်မှု" သည်ယုံကြည်စိတ်ချရသောသတင်းပေးသို့မဟုတ်ပုဂ္ဂိုလ်ရေးရာ စောင့်ကြည့်လေ့လာမှုများ မှထောက်ပံ့ပေးသောအချက်လက်များပေါ်တွင်အခြေခံပြီး၊ ကျောင်းအရာရှိဝန်ထမ်းမှ၎င်း၏ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအတွေ့ကြုံအပေါ်အခြေခံ ၍၊ ထိုတစ်စုံတစ်ဦးသော ပုဂ္ဂိုလ်၊ နေရာ သို့မဟုတ် အရာဝတ္ထုအား ရှာဖွေမှု ပြုခြင်းသည် ဘုတ်အဖွဲ့၏ မူဝါဒပေါ်လစီ၊ ကျောင်းစည်းမျဉ်း သို့မဟုတ် ပြည်နယ်၊ ဖယ်ဒရယ်ဥပဒေများအား ချိုးဖောက်လျက်ရှိကြောင်းသက်သေအထောက်အထားအားရရှိလိမ့်မည်ဟုယုံကြည်စေ သောအချက်များဖြစ်သည်။

"တရားမဝင်တင်သွင်းပစ္စည်းများ" တွင် ဘုတ်အဖွဲ့မူဝါဒပေါ်လစီ သို့မဟုတ်ပြည်နယ်၊ ဖယ်ဒရယ်ဥပဒေများစသည်တို့မှတားမြစ်ထားသော ဝတ္ထုပစ္စည်းများအားလုံးပါဝင်ပြီး၊ မူးယစ်ဆေး၊ အရက်၊ သေနတ်၊ ဓား၊ အခြားသောလက်နက်ကိရိယာများ သို့မဟုတ် လောင်ကျွမ်းပေါက် ကွဲမှုဖြစ်စေသည့်ကိရိယာများ စသည်တို့ ပါဝင်သော်လည်းကန့်သတ်ထားခြင်းမရှိပေ။

**ဥပဒေအား သက်ဝင်အကောင်ထည်ပေါ်စေသည့် ရှာဖွေမှုနှင့် ဖမ်းယူသိမ်းဆည်းမှု-**

ကျောင်းအုပ် သို့မဟုတ် တာဝန်ပေးအပ်ခြင်းခံရသူသည် ကျောင်းဥပစာအတွင်း ရှာဖွေမှုပြုလုပ်ခြင်းအား ဥပဒေအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်သည့်အရာရှိထံတောင်းဆိုကောင်းတောင်းဆိုပေးလိမ့်မည်။ ဥပဒေအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်သူအရာရှိများမှရှာဖွေမှုအားပြုလုပ်ချိန်တွင်ကျောင်းဝန်ထမ်းများအား ဘေးနားမှကူညီပံ့ပိုးပါဝင်မှုကိုတားမြစ်ထားမည်ဖြစ်ပြီး၊ မဟုတ်ပါက ဥပဒေ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်သူ အရာရှိ၏ တိုက်ရိုက် ညွှန်ကြားမှုရှိမှသာ ရှာဖွေမှုတွင်ပါဝင်နိုင်မည်ဖြစ်သည်။

အကယ်၍ ဥပဒေအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မှုဝန်ထမ်းရေးရာသည်ကျောင်းသားတစ်ဦးသို့မဟုတ် ကျောင်းသားဖြစ်သူ၏ပိုင်ဆိုင်မှုပစ္စည်းအားရှာဖွေရန်အတွက် ကျောင်းအာဏာပိုင်များထံမှ ခွင့်ပြုချက်တောင်းဆိုလာခဲ့လျှင်၊ ရှာဖွေမှုအားဆောင်ရွက်ခြင်း မပြုမီတွင် ကျောင်းအရာရှိဝန်ထမ်းများသည် ရဲစခန်းမှ ရှာဖွေခွင့်ဝရမ်းထုတ်ပြန်ပေးမှုကို လိုအပ်လိမ့်မည်ဖြစ်ပြီး၊ သို့မဟုတ်ပါကအောက်ပါဖော်ပြထားသည့်အချက်များအားဥပဒေအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မှုဝန်ထမ်းရေးရာမှကျောင်းအုပ်ထံအကြံပြုသည့်အခြေအနေမှလွဲ၍ဖြစ်သည်-

1. ဤသည်မှာ ကျောင်းသားအား ခြိမ်းခြောက်၍ အတင်းကြပ် သဘောတူစေသည့် ခွင့်ပြုချက်မဟုတ်ပေ။
2. ရှာဖွေခွင့် ဝရမ်းအားရယူရန် အချိန်ယူမှုသည် ရှာဖွေမှုပြုရန် ရည်ရွယ်ချက်အား ရှုပ်ထွေးသွားစေနိုင်သောဖြစ်နိုင်ခြေအကြောင်းအရင်းနှင့် အခြေအနေများရှိနေသည်၊ သို့မဟုတ်
3. ရှာဖွေမှုသည် ဖမ်းဆီးမှုတစ်ခုပြုရန် ဖြစ်ရပ်တစ်ခုဖြစ်ပြီး၊ ပုဂ္ဂိုလ်နှင့် ဘေးပတ်ဝန်းကျင်များသို့ ကန့်သတ်ထားသည်။

**ရဲစခန်းမှ စစ်ဆေးမေးမြန်းမှု-**

ကျောင်းတွင်သို့မဟုတ်ကျောင်းလှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများ၌ပါဝင်နေချိန်အတွင်းဥပဒေသို့မဟုတ် ဘုတ်အဖွဲ့ မူဝါဒပေါ်လစီအား ချိုးဖောက်သည်ဟုသံသယဝင်ခံရသောကျောင်းသား(များ)အား မေးမြန်းရန်အတွက်ခွင့်ပြုချက်အား ဥပဒေအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်သူအရာရှိများမှ တောင်းဆိုလာချိန်တွင်ကျောင်းအုပ်သို့မဟုတ် တာဝန်ပေးအပ်ခြင်းခံရသူသည်ထိုနေရာတွင်မျက်မှောက်ရှိနေရပေမည်။ အကယ်၍ကျောင်းသားသည်အသက်ခနစ်အောက်ဖြစ်လျှင်ကျောင်းသား၏မိဘ/အုပ်ထိန်းသူသည်လည်းထိုနေရာတွင်မျက်မှောက်ရှိနေရန် လိုအပ်ပြီးပြည့်နယ်ဥပဒေတွင်သတ်မှတ်ထားသည့်အတိုင်းလူငယ်ဖြစ်သူအားလွတ်မြောက်ခွင့်ပေးလိုက်သည့်အခြေအနေမှလွဲ၍ဖြစ်သည်။ စစ်ဆေးမေးမြန်းမှုအားသီးသန့်ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ နှင့်ဖြစ်နိုင်သမျှအချိန်စာရင်းသို့အနှောင့်အယှက်ပေးမှုနည်းစေခြင်းဖြင့်ကျောင်းသားဖြစ်သူမေးမြန်းခံရခြင်းအပေါ် လူအများစူးစမ်းအာရုံစိုက်မှုအား လျော့ပါးစေသည့်ကြိုးပမ်းမှုများ ပြုလုပ်သင့်သည်။

**ချုပ်ယူ/ဖမ်းဆီးမှုများ-**

ရဲအရာရှိများမှချုပ်ယူမှုနှင့်/သို့မဟုတ်ဖမ်းဆီးမှုအားပြုလုပ်သည့်အချိန်တိုင်းတွင်ကျောင်းအုပ်မှအားလုံးသောလိုအပ်သည့်လုပ်ငန်းစဉ်ဆိုင်ရာလုံခြုံရေးများအားစောင့်ကြည့်စစ်ဆေးရန်တောင်းဆိုပေးလိမ့်မည်။ ကျောင်းအုပ်သည် ကျောင်းသားအားရဲအရာရှိများထံလွှတ်ပေးပြီး ကျောင်းသား၏ မိဘများထံသို့ ဤအဖြစ်ပျက်အားအကြောင်းကြားပေးမည်။ ကျောင်းသားဖြစ်သူအား ယာယီချုပ်ယူမှုနှင့်ပတ်သက်ပြီး အသေးစိတ်အခြေခံအကြောင်းအရင်းများအားကျောင်းအုပ်ထံသို့ရဲအရာရှိမှအသိပေးအကြောင်းကြားပေးမည်။ ကျောင်းအုပ်သည် ထွက်ဆိုထားသည့်အခြေခံအကြောင်းအရင်းများအားကျောင်းသား၏မိဘများထံအကြံပြုပြောဆိုပြီးဤအချက်အလက်အားအကြောင်းကြားချက်မှတ်တမ်းတွင်ရေးမှတ်ထားပေးမည်။ အကြောင်းကြားချက်မိတ္တူကော်ပီတစ်စုံအားကျောင်းဖိုင်တွဲအတွင်းထိန်းသိမ်းထားပြီး မိတ္တူတစ်စုံကိုမိဘများထံသို့ ပေးပို့သင့်ပေသည်။

- ဧပြီလ ၁၅ရက်၊ ၁၉၇၁ တွင် မွေးစားကျင့်သုံးသည်
- ဧဖေဝါရီလ ၁ရက်၊ ၁၉၈၃ တွင် ပြန်လည်စစ်ဆေးသည်
- ဧဖေဝါရီလ ၁၅ရက်၊ ၂၀၀၁ တွင် ပြန်လည်စစ်ဆေးသည်
- အောက်တိုဘာလ ၂၁ရက်၊ ၂၀၀၄ တွင် ပြန်လည်စစ်ဆေးသည်
- ဥပဒေပိုင်းဆိုင်ရာကိုးကားချက်- C.R.S. 19-2-201 et seq.
- C.R.S. 19-2-511 at seq.
- C.R.S. 22-32-109.1(2)(a)(VIII) (လုံခြုံသော ကျောင်းများအစီစဉ်၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအဖြစ် မူဝါဒပေါ်လစီ လိုအပ်သည်)
- C.R.S. 22-33-106.3
- မှီငြမ်းကိုးကားချက်- JK, ကျောင်းသား စည်းကမ်း၊ နှင့် ကုန်အခွဲများ
- JLIB, ကျောင်းသား ထွက်သွားမှုအတွက် ကြိုတင်ကာကွယ်ချက်များ